
Punt Wens, idee, zorg dorpsavond Toekomst -> wat gaan we hiermee doen?

1 Verzoek aanleggen verhard (schelpenpad) in dorpsbos Dit gaan we bekijken. We starten met een schets met een kostenraming.

2 Verzoek om bankjes in het dorpsbos Het plaatsen van bankjes is mogelijk

3 Bomen aanplanten naast begraafplaats in Dorpsbos In het voorjaar van 2024 zijn er twee bomenrijen aangeplant. In totaal 16 bomen (Veldesdoorn en Zoete kers) 

4
Bij de ingang van de Molenstraat (vanaf "Onder de 

Molen" graag netter of bloemrijk plantsoen aanleggen. 

Het gras tussen fietsenstalling bij de bushalte en het plantvak met klimop dat langs de begraafplaats ligt, wordt omgevormd naar een gemengde border 

van heesters en vaste planten. Dit gaat in de winter 2024 - 2025 gebeuren.

5

In een zone rondom de kerk in het centrum is het erg 

versteend. Graag meer groen ook in tuinen en op 

daken. Dit is ook goed tegen hittestress.

In de openbare ruimte is er geen plaats meer voor extra groen, wat wel kan is geveltuintjes aanleggen. Als er in de toekomst een herinrichting aan de 

orde komt kunnen we en willen we zeker verder zoeken naar eventuele mogelijkheden voor meer groen.

6
Fietspad langs de Molenweg is kaal. Wens om bomen 

aan te planten.
Dit hebben we aangekaart bij de eigenaar en beheerder van deze weg en hebben hier navraag over gedaan.

7 Graag meer groen en meer bomen In het Groenbeleidsplan staan de maatregelen die we willen gaan nemen om meer groen en bomen aan te leggen/aan te planten.

8

Graag het beheer en onderhoud van marktplein, 

kerkplein en Rozeveltmonument op A-niveau (maaien 

en onkruid) in verband met visitekaartje naar buiten.

Het toezicht op het onderhoudswerk is aangescherpt.

9

Graag meer groen op de Coentjesweg met name in de 

uitsparingen (en geen lantaarnpalen midden op de 

stoep).

In het najaar van 2024 worden de mogelijkheden onderzocht binnen de huidige inrichting. Bij eventueel toekomtige herinrichting worden verdere 

mogelijkheden onderzocht en kansen benut.

10
Meer doorgaande beplanting in de John F. 

Kennedystraat

In de openbare ruimte is er geen plaats meer voor extra groen, wat wel kan is geveltuintjes aanleggen. Als er in de toekomst een herinrichting aan de 

orde komt kunnen we en willen we zeker verder zoeken naar eventuele mogelijkheden voor meer groen.

11
Kunnen tussen nrs 13 en 17 parkeervakken gemaakt 

worden met doorgroeistenen?

Dit is een stuk openbaar groen, dat willen we niet opofferen voor parkeren. Ook is dit onderdeel geworden van de speelroute door Oud-Vossemeer: 

www.tholen.nl/sport-recreatie-en-cultuur/speel-en-beweegroute-oud-vossemeer

12
Het groen bij de speeltuin aan de Damasstraat is erg 

rommelig.

Met de aanleg van de speelroute (zie ook hierboven) zijn er paadjes toegevoegd, we laten beplanting en paadjes logisch op elkaar aansluiten en kijken 

in het najaar van 2024 naar de verdere kwaliteit van de beplanting. Als het nodig is dit te verbeteren, worden er in de winter 2024/2025 aanpassingen 

gedaan.

13 Stimuleren dat tuinen vergroend worden

Dit doen we via duurzaamheidscampagnes, deelname aan NK tegelwippen, stimuleren geveltuintjes en door het initiatief van vrijwillige 

tuinambassadeurs (met financiële ondersteuning van de gemeente tot stand gekomen). Uitdeelacties boompjes (o.a. via Bomenhub) en er komt ook 

een actie gratis boom in de voortuin.

14
Graag herstel straatwerk in John F. kennedystraat 

naar aanleiding van werkzaamheden K&I
Met de nutspartij is het werk opgeleverd, de herstelpunten zijn genoteerd. Deze herstelpunten worden hersteld.



15

Bij maaien sloot langs het dorpsbos worden diepe 

sporen gereden en blijft maaisel liggen. Hierdoor 

wordt de toegankelijkheid een stuk minder.

De sporen zijn een gevolg van maaien onder natte (bodem)omstandigheden in het afgelopen jaar. We gaan hierover in gesprek met de aannemer. We 

gaan verder na of we het maaisel hier in het vervolg kunnen afvoeren.

16

Met onderhoud van de vijver bij de pompoenwei is het 

grond kapot gereden. Verder veel riet. Graag 

visplaatsen aanleggen voor de jeugd (en 

volwasssenen) en ommetje.

De sporen zijn een gevolg van maaien onder natte (bodem)omstandigheden in het afgelopen jaar. We gaan hierover in gesprek met de aannemer. We 

onderzoeken of het mogelijk is om hier visplaatsen aan te leggen die onderhoudsarm zijn.

17

Graag weer afvalbakken plaatsen bij het strandje bij 

Sint Philipsland (betreft gemeente Schouwen-

Duivenland)

We geven de suggestie mee aan de gemeente Schouwen-Duiveland.

18

Als de Randweg wordt aangelegd graag langs "Onder 

de Molen" plantenbakken, hanging baskets en/of meer 

groen aanbrengen

De planning is afhankelijk van de ontwikkeling van de Randweg.

19
Het plein bij de sportvelden staat vaak onder water (bij 

hevige neerslag)

Dit is bekend. Zo lang het water er kort staat en het water niet in panden staat dan wordt dit niet als een probleem beschouwd.  Bij eventuele 

herinrichting van dit gebied wordt dit meegenomen.

20
Achterpad prins Mauritsstraat 21 is nat, geen kolken 

aanwezig.
Aanleggen kolkenleiding met drainage, aansluiten op hemelwaterriool.

21
Waterdruk op Botshoofd is erg laag. Dit is gevaarlijk 

bij brand 

We hebben contact gehad met Evides en die geeft aan dat er een melding via hun website gedaan moet worden en dat ze het dan in behandeling 

nemen.

22
Bij de Veerweg is er sprake van een slecht wegdek en 

veel plasvorming

Er is sprake van matige spoorvorming. Dit betekent dat ingrijpen nu nog niet nodig is. In 2024 wordt een nieuwe inspectie gedaan en afhankelijk van de 

uitkomsten hiervan worden maatregelen genomen.

23

Graag meer groen in de Molenstraat nabij het 

kruispunt Cornelis Frankenstraat en Molenstraat, maar 

niet ten koste van parkeerruimte.

We willen de Molenstraat in 2025-2027 meer klimaatbestendig gaan inrichten met het oog op wateroverlast. Deze wens nemen we mee, maar zijn ons 

bewust van de beperkte ruimte die hier aanwezig is.


